
ÇPlego havent entrenat el Llagostera a totes les categories

menys a 1aÈ

La hist�ria d«Alsina al Llagostera en 10 moments

Aires de canvi al Llagostera per a la temporada que ve. Oriol

Alsina, 612 par tits despr�s, cedir� el relleu a la banqueta al f ins ara

segon entrenador ñscar çlvarez i se centrar� �nicament a la tasca

de director espor tiu. A la plantilla tamb� s«esperen for�a canvis,

que s«aniran coneixent a par tir de la setmana que ve. El club, a m�s

a m�s, �s a punt de traslladar par t del seu planter a Santa Cristina

d«Aro, amb l«Ajuntament del qual est� ultimant la construcci� d«un

complex espor tiu. No seria de descar tar, doncs, que el primer equip del Llagostera tamb� acabi jugant els seus

par tits a Santa Cristina.

Despr�s de m�s de 600 par tits diu prou. Per qu� plega? S'ha atipat de veure el futbol des de la banqueta?

He decidit deixar d'entrenar el Llagostera despr�s de 16 anys. Sento que la gent que treballa amb mi est� m�s

que preparada. L'ñscar ja va ser el meu segon a Segona A i �s la meva persona de m�xima conf ian�a. Est�

totalment preparat, t� una gran motivaci�, �s jove i t� experi�ncia al futbol professional. Tot t� un principi i un

f inal. Jo sempre he avantposat el Llagostera a mi mateix, tant espor tivament com econ�micament. Ara ha

arribat el moment de prendre'm un temps una mica sab�tic, renovar ilálusions i motivacions. Aquest �ltim any no

he estat prou motivat per seguir entrenant el Llagostera. A par tir d'aqu�, si algun dia sur t un projecte ilálusionant

tant aqu� com a l'estranger ser� el moment de fer el pas que no he fet mai.

Si sorg�s una ofer ta i l'accept�s, seguiria sent el propietari del Llagostera?

S�. No hi t� res a veure. Una cosa seria la par t professional d'entrenador o director espor tiu i l'altra que sigui

propietari del club. Hauria de ser un projecte engrescador i ambici�s amb una massa social impor tant al darrere.

A Llagostera som poquets per� els millors del m�n. Aquests que estimen el Llagostera en la vict�ria i en la

derrota per mi s�n els millors del m�n. Parlo dels aut�ntics seguidors nostres, de tota la vida, no dels que

s'omplen la boca que s�n del Llagostera quan hem fet play-of fs i hem assolit ascensos. Hi havia gent que quan

�rem a Segona A no es movia de la llotja i aquesta temporada a Segona B no ha vingut cap dia. La impor t�ncia

de sor tir a la fotograf ia... Per tot plegat, plego i me'n vaig cap a altres costats.



T� l'espina clavada de no haver sor tit mai del Llagostera?

Ser director espor tiu del Llagostera �s un gran repte per� tamb� em motiva encap�alar un altre projecte aqu� o a

l'estranger, encara que no sigui el millor moment perqu� vinc d'un mal any. Hauria de ser algun equip hist�ric i

em seria indiferent fer-hi d'entrenador o director espor tiu. Aix� s�, o una cosa o l'altra.

Feia temps que s'ho rumiava?

Ja m'ho vaig plantejar al f inal de la temporada passada, per� no vaig voler abandonar en un moment dif�cil per al

Llagostera. Feia temps que em rondava pel cap. Han estat 16 anys. El desgast de ser entrenador i director

espor tiu �s molt impor tant. Ara em toca un descans com a entrenador.

Se'n va cremat del dia a dia a la banqueta tants anys, d'aquest �ltim any, o qu� l'ha fet adonar-se que ja en tenia

prou?

Hi ha pocs entrenadors que hagin estat 16 anys seguits al mateix equip. Busco noves motivacions. Tamb� me'n

vaig una mica decebut per la mica d'entorn que pot existir al club. Considero que el tracte no ha estat el millor pel

que fa a respecte i poca mem�ria. No hem d'oblidar que som un poble de 8.000 habitants i que hem assolit unes

f ites incre�bles.

Durant tot aquest temps, l'Alsina director espor tiu ha pensat mai cessar l'Alsina entrenador?

No. Fins ara, que ho fet perqu� vull que les coses vagin b�. Em moc per sensacions. El nostre club �s

absolutament diferent a tots. Sempre he tingut el supor t de la gent del club. Hi ha molta gent que deia que era del

Llagostera i mai va fer cap pas per comprar accions i ajudar en la conversi� en Societat An�nima. Alg� altre

podia haver estat l'amo del club tranquilálament. No, mai m'ho havia plantejat. Segur que hi ha molts m�s bons

entrenadors que jo per� no s� si n'hi ha cap que hagi aconseguit el que hem fet aqu� al Llagostera. El canvi

d'entrenador com a revulsiu no serveix al Llagostera. Els jugadors saben que no existeix aquesta possibilitat i el

t�cnic que podria venir no coneixeria tan b� el club com jo. La temporada passada vam fer una gran segona volta

i vam mer�ixer molt m�s. Coses no comprensibles van fer que no pogu�ssim salvar-nos.

Els n�meros parlen per si sols. El balan� que en fa �s bo?



No soc jo qui ho ha de dir. La gent ha de veure si hi ha algun entrenador que pugui tenir aquests n�meros. He

entrenat amb el Llagostera a totes les categories menys a Primera Divisi�. Tamb� he disputat quatre play-of fs i

els he guanyat tots quatre.

Quin �s el seu millor record?

En tinc molt�ssims. Segurament els ascensos. El de Segona B, Segona A o el de Preferent. Tamb� hi ha hagut

grans jugadors de diferents etapes amb els quals guardo molta amistat, David Costa, ñscar, Ubach, Planagum�,

Pablo, Juanjo Exp�sito, Pitu... Tres milions n'hi ha.

Amb quin gol es queda?

Amb el de Nuha al N�stic que va suposar l'ascens a Segona A.

Al poble ha nascut un nou club (Base Llagostera). Qu� suposa per a la UE Llagostera?

Res. Nom�s ens apor ta problemes per gestionar el Municipal. No volem que s'hi entrenin quatre equips alhora. A

veure com es gestiona tot... A m�s a m�s, hi ha la incer tesa per par t de l'Ajuntament, que fa d'estru� i amaga el

cap sota l'ala per no haver de donar la cara. S� que l'altre dia gent del nou club van dir a un treballador nostre que

ens farien fora, sense venir a compte. S�n coses que no acabem d'entendre. El nou club t� una altra f ilosof ia.

Nosaltres ens centrem en all� nostre. Se'ls ha de preguntar a ells.

Se sent maltractat per l'Ajuntament?

S�. Molt. No �s nou. Fa 16 anys que estem aix�. �s una constant de mentides, enveges i gelosia. Volen perjudicar

el club per egoismes. Algun dia explicarem tot el que ha passat i el que ens han arribat a enganyar i a mentir. I

totes les promeses incompler tes.

El Girona �s a les por tes de Primera. El veu pujant?



Oh i tant! No s'escapar�. S'ha fet una gran feina en tots els �mbits: econ�mic, espor tiu i social. A m�s a m�s,

tenen mitjans. Me n'alegro molt�ssim perqu� hi tinc molts amics. Ser� feli� per l'entitat i la gent que segueix el

club. �s un gran b� per a les comarques i per a Catalunya.

Vost� va dur Mach�n al Girona. Hi t� par t del m�rit?

Cap. El 100% �s m�rit seu. Em van contractar per salvar l'equip i vaig mirar de fer-ho tan b� com vaig poder. Ha

coincidit que hi ha Mach�n i jugadors que vaig por tar o renovar per� el m�rit de l'Oriol �s del 0%.

Ent�n que par t de l'af ici� del Girona el critiqui?

�s una m�nima par t. La gent �s sobirana. Jo defenso el club on treballo al m�xim i no desitjo mal a cap equip de la

demarcaci�.
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